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Protokół nr 39/2018 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu  8 października 2018 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

………………………………………………………………….. 

 

Czas  trwania posiedzenia 8.30 – 9.00. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Piński Grzegorz    – Przewodniczący Komisji 

2. Lewandowski Rafał    – Członek Komisji 

3. Mrówczyński Jarosław  – Członek Komisji 

4. Skoczylas Stanisław    – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła:  

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa Urzędu Miasta Inowrocławia. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

 Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Grzegorz Piński –  

Przewodniczący Komisji.  

 

Zgodnie z listą obecności, w obradach Komisji  uczestniczy 4 radnych,  

co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił przybyłym porządek  dzienny 

posiedzenia Komisji. Zwrócił się z zapytaniem, czy mają uwagi do porządku 

posiedzenia  Wobec braku uwag, poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 

porządku dziennego posiedzenia.  

W głosowaniu wzięło udział 4 członków Komisji. Za wnioskiem głosowało 4 

członków Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  - nie było.  

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokółu nr 38/2018 posiedzenia Komisji. 

4. Dotacje celowe na zmianę systemu ogrzewania z węglowego na 

proekologiczne na terenie Miasta Inowrocławia. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokółu nr 38/2018 posiedzenia Komisji. 
 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do członków Komisji z zapytaniem, czy 

zgłaszają uwagi do protokółu nr 38/2018 posiedzenia Komisji? Radni nie 

wnieśli uwag  do protokołu. 

Wobec powyższego  Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie wniosek o 

przyjęcie protokółu. 

 

W głosowaniu wzięło udział 4 członków Komisji.  

Za wnioskiem głosowało 4 członków Komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się  - nie było.  Komisja jednogłośnie przyjęła protokół. 

 

Ad 4. Dotacje celowe na zmianę systemu ogrzewania z węglowego na 

proekologiczne na terenie Miasta Inowrocławia. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła   informację pt. „Dotacje celowe na zmianę systemu ogrzewania  

z węglowego na proekologiczne na terenie Miasta Inowrocławia”.  Informacja 

stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

„(…) W latach 2013-2018 podpisano 143 umowy w sprawie udzielenia dotacji 

na zmianę systemu ogrzewania ze źródeł tzw. niskiej emisji na proekologiczne. 

W roku 2018 pula środków przeznaczonych na wymianę źródeł ogrzewania 

została zwiększona o ponad 300% z ok. 65 tysięcy złotych w 2017 r. do 250 

tysięcy złotych w 2018 r. Podpisano 53 umowy, w tym 46 umowy na zmianę 

systemu ogrzewania na gazowe, 4 umowy na ogrzewanie elektryczne oraz  

3 umowy na podłączenie do ZEC-u. W ramach podpisanych umów 

zlikwidowano łącznie 31 kotły węglowe oraz 46 pieców kaflowych. Wymiana 

ogrzewania miała miejsce w 14 domach jednorodzinnych i 39 lokalach 

mieszkalnych”. 

 

Stanisław Skoczylas: 

Miasto idzie w dobrym kierunku, w kierunku tych dotacji, bo poprawa czystości 

powietrza jest i to nawet 300 procentowa. Już z panią rozmawiałem w sprawie  

fotowoltanicznego ogrzewania, bo to jest przemiana  energii słonecznej na 
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prąd…  Czy takie coś tu w mieście też, ale z weglowego na te fotowoltaniczne, 

czy byłaby dotacja? 

 

Grzegorz Piński: 

Do tego przymierza się ZEC…. 

 

Rafał Lewandowski: 

Ale to pomysł był p. Janusza Radzikowskiego…. 

 

Grzegorz Piński: 

Pierwszy, to był mój. 

 

Rafał Lewandowski: 

Pierwszy był pomysł p. Janusza… 

 

Grzegorz Piński: 

Nie, nie, nie…. 

 

Rafał Lewandowski: 

No tak… 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Jeżeli chodzi o panele  słoneczne, to nie można zmienić na ogrzewanie 

mieszkania, czy domu… 

 

Stanisław Skoczylas: 

Chodzi o to, że ja mam węglowe i chcę na te fotowoltaniczne. Czy też dostane 

na to dotację? 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Dotacje, to by musiał pan sprawdzić wtedy od przyszłego roku w Wojewódzkim 

Funduszu, natomiast my mamy takie plany, bo zgłosiliśmy do budżetu żeby była 

jakaś dotacja na fotowoltanikę, ale nie wiemy, czy funduszy starczy. Są 

pomysły, ale pieniedzy zawsze… 

 

Stanisław Skoczylas: 

Miałem wyjaśnione, że to bardzo  jest takie nowoczesne i wydajne te 

ogrzewanie fotowoltaniczne. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania informacji pt. „Dotacje celowe na zmianę systemu 

ogrzewania z węglowego na proekologiczne na terenie Miasta Inowrocławia”. 
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W głosowaniu wzięło udział 4 członków Komisji. 

Za wnioskiem głosowało 4 członków Komisji, głosów przeciwnych  

i   wstrzymujących się  - nie było.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała informację. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Spraw wymagających opinii Komisji nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Grzegorz Piński: 

Czy w sprawach bieżących mają państwo do przedstawienia jakieś sprawy? 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu.  

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji 

podziękował  zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Grzegorz Piński 

 
 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 


